
Informacje o działalności straży miejskiej w tekście łatwym do czytania

Straż Miejska w Gdańsku znajduje się w kilku budynkach na terenie Gdańska. 
Główna siedziba mieści się przy ul. Elbląskiej 54/60. 

Strażą miejską kieruje Komendant Leszek Walczak. Komendant ma dwoje 
zastępców: Agnieszkę Grabowską, Zastępcę Komendanta ds. prewencji oraz 
Andrzeja Czerana, Zastępcę Komendanta ds. operacyjnych. 

Straż miejska jest umundurowaną formacją. Funkcjonariusze pełnią służbę w 
patrolach pieszych i zmotoryzowanych. Do ich zadań należy m.in.:

• ochrona spokoju i porządku w miejscach publicznych;
• czuwanie nad porządkiem i kontrola ruchu drogowego; 
• współdziałanie z właściwymi podmiotami w zakresie ratowania życia i zdrowia 

obywateli; 
• doprowadzanie osób nietrzeźwych do pogotowia socjalnego;
•  inicjowanie i udział w działaniach, których celem jest zapobieganie 

popełnianiu przestępstw i wykroczeń.

Listę adresów referatów dzielnicowych można znaleźć tutaj: Straż Miejska w 
Gdańsku (strazmiejska.gda.pl)

Referat Ekologiczny: Straż Miejska w Gdańsku (strazmiejska.gda.pl)

Referat Profilaktyki: Straż Miejska w Gdańsku (strazmiejska.gda.pl)

Kontakt ze strażą miejską:

Jeśli chcesz się z nami skontaktować, możesz:
• zadzwonić na numer zgłoszeniowy: 986 (w sprawach pilnych),
• napisać pismo i wysłać na adres:

ul. Elbląska 54/60, 80-724 Gdańsk, 
• napisać wiadomość i wysłać na adres e-mailowy:

sm@gdansk.gda.pl, 
• zadzwonić: (58) 301 30 11,
• skorzystać ze skrytki na ePUAP:

/SMGDANSK/SkrytkaESP
• skorzystać z publicznej usługi rejestrowanego doręczenia elektronicznego 

(PURDE) i przesłać korespondencję za pośrednictwem e-Doręczeń na adres:

AE:PL-63903-67559-HDCSC-11

https://strazmiejska.gda.pl/kontakt/referaty-dzielnicowe
https://strazmiejska.gda.pl/kontakt/referaty-dzielnicowe
https://strazmiejska.gda.pl/ekopatrol/informacje-ogolne,a,7281
https://strazmiejska.gda.pl/profilaktyka/profilaktyka-szkolna,a,13
mailto:sm@gdansk.gda.pl
https://serwis.epuap.gov.pl/mlpz/login
https://epuap.gov.pl/wps/portal/strefa-klienta/katalog-spraw/profil-urzedu/SMGDANSK

